

《单词百科:transcendence是什么意思?transcendence怎么发音?transcendence的解释和用法》

英语单词transcendence是什么意思?transcendence怎么读?transcendence怎么发音?简答网为您整理了transcendence的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



transcendence怎么读

transcendence的读音:[træ'nsend ns]

transcendence的意思

1、n.超越;超绝;(神的)超然性;超凡;

transcendence的近义词

1、excellence n.优秀,卓越;优点;美德;

- 2、greatness n.伟大;崇高;著名;大;
- 3、loftiness n.高傲,高深,崇高;
- 4、otherworldliness n.来世,冥间,理想世界;
- 5、perfection n.完美;完善;最后加工;圆满;

transcendence的双语例句

1、Forget the stone barns with the dandruty guys in suede shoes droning on about transcendence.

无需那些石头仓库,无需那些穿软羔皮鞋、满头皮屑的家伙没完没了地讲超越.

2、Q's character contains two aspects: the national deep-rooted bad habits and self-transcendence.

阿Q的性格包括国民劣根性与自我超越性两个层面,后者是对前者的否定.

3、Once again, Jung sees the transcendence of opposites as the ideal.

再提一次, Jung超越相对之物的方法是将其视为等值.

4、We have then to find not only a simple act of transcendence but a double inversion.

因此,我们不仅必须要找简单的超越之举,而且要能反其道而行.

5、The biggest happiness in life is realizing self-transcendence.

人生最大的幸福是实现对自我的超越.

6、Male urination really is a kind of accomplishment and an f transcendence.

男人尿尿的本事确实是一套本事,因为有其超越的弧度.

7、He had demonstrated to all those obsessed with the tangible the transcendence of visionary.

他向所有那些纠缠于眼前事物的人们显示了他的远见卓识.

8、These are the tones of creation that will support your transcendence of issues surrounding divine union.

这些是将帮助你超越围绕神圣联盟有关问题的造物音调.

9、Surrender is the transcendence of ego and the release of control.

屈服即超越自我和摆脱束缚.

10、And may it bring you great joy, great understanding, and great transcendence.

且让它带给你巨大的快乐, 巨大的理解, 和巨大的超越.

11、The textual transcendence relies on interpreters' thought of and dialogue with the text.

文本超越则依赖于阐释者对文本的深刻反思与对话.

12、Its realization needs the external rational resource regulation and the internal self transcendence.

个体价值的实现,既需要外在的理性资源调节,又需要个体内在的自我超越.

13、It is through transcendence that freedom from karmic relations is found.

正是通过超越,才得到了摆脱业力关系的自由.

14、It has the characteristics of contradiction (mixture), motion, transcendence (morality).

它具有矛盾性 (混杂性)、 运动性、 超越性 (道德性) 特征.

15、Who lingers at the threshold of transcendence?

谁徘徊在卓越的开始?

以上是简答网为您整理的transcendence怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于transcendence的用法、transcendence的释义、transcendence的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/transcendence>